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Résumé:

Ibn Rushaiq fait partie des poétes qui ont émancipé la fatalité de la ville de
Kairouan grice a son chef-d'ceuvre (combien de la dignité des maitres). Le
poéme a fait I’objet de notre étude; nous avons attribué la théorie de la cession
dans cette recherche; nous dépendons d’une entrée dans laquelle nous
discuterons de la liberté. développement et application, histoire Le deuxiéme
chapitre est une application pratique de la théonie. Au-dessus du poéme, il
aborde enfin ses multiples types et dimensions esthétiques (dimensions
rythmiques, structurelles et de signification).

Abstract:

Ibn rushaiq is among the poet who emancipated the fatality of kairouan city
through his masterpiece (how many of the dignity of the masters). The poem
was the subject of our study where we allocated the assignment theory in this
research«we depend on an entry in which we discuss the libeay. ibn rushaiq and
his literary citicisn.in the first chapter, we focus on defining the theory and its
development and application throng, history the second chapter is practical
application of the theony. over the poem and finally its discusses its multiple
types and aesthetic. dimensions as( rhythmic, structural and meaning
dimensions.)



